

**Bestyrelsesmøde den afdeling 161-0.**  
**Den 16. september 2021 Kl. 13.00**  
**Sted: Fælleshus Brodersensvænget**

## Referat

**1. Godkendelse af referat fra sidst evt. opfølgning**

*Godkendt via mail*

**OK.**

**2. Orientering fra tiden siden sidste møde**

*Gensidig orientering om nyt*

**Udveksling af emner fra tiden siden sidste møde.**

**3. Emner der skal drøftes i bestyrelsen**

*Budgetmødet*

**En gennemgang af budgetmødets forløb og udveksling af oplevelser herfra.**

**Godkendt som ok møde.**

**4. Emner der skal besluttes af bestyrelsen**

*Eventuelle forslag til afdelingsmødet* **Ingen forslag indkommet fra lejere og bestyrelsen har ingen forslag. Vil i stedet bede administration og drift om strøm til et tredje juletræ ved ude lampe i nr.12.**

*Gennemførelse og forberedelse til ordinært afdelingsmøde*

**Bestyrelsen møder en time før mødet og køber drikkevarer og klargør til en kop kaffe til mødet.**

*Afdelings beretning fra bestyrelsen (bilag vedhæftet)*

**Bilag var ikke vedhæftet og derfor ikke læst. Bliver omdelt til bestyrelsen til godkendelse og omdeles til lejere senest 8 dage før afdelingsmødet evt. sammen med det lille regnskab-og budget**

*Julefrokost- hvor, hvornår og hvem gør hvad?*

**Lene undersøger med Solveig hvilken dato vi kan afholde afdelingens julefrikost i fælleshuset.**

*Hækkklipning aktuel konflikt.*

**Vi har drøftet det ulykkelige i at to af afdelings lejere er dybt uenige om hækkens højde i forhavet og vil forholde os neutralt hertil.**

**Ligeledes drøftet administration og drifts indgreb i forbindelse med overholdelse af det nye vedligeholdelses reglements bestemmelse om højden på hæk. Vi finder indgrebet klodset og uforberedt og det efterfølgende fremsendte forvarsel rejser et spørgsmål om betaling, som vi vil drøfte med administration.**

**5. Eventuelt**

**Intet**

**6. Næste møde**

**Aftales efter afdelingsmødet den 28. september 2021.**

Med venlig hilsen  
Referent Iver